
 
 
Styrelsemöte med Björkhagen/Skepparkrokens vägförening tisdag den 
25/11 kl 19.00-21.00 hos Håkan Ericson Skepparens väg 7. 
 
Fredrik Wennerlund  Bernt Ohlsson  
John Horvat   Gunnar Edéus     
Arne Jönsson  Håkan Ericson 
Hans Olov Pettersson 
 

1. Mötets öppnande: Fredrik förklarar mötet för öppnat.  
 

2. Godkännande av dagordning. Mötet godkänner dagordningen. 
 

3. Genomgång av föregående mötesprotokoll. Fredrik går igenom 
föregående protokoll.    

 
4. Val av justeringsman Hans Olov 

 
5. Ekonomisk genomgång: Tillgångar 375 000kr.  

 
6. Hemsidan Reklamutskicken har haft verkan; ca 500 besök. 

Debattforumet raderas nu och vi byter frågeställning. Miljötema 
(fysiska miljöns utformning är temat: Hur ska vi utforma vår 
trafikmiljö?).  

 
7. Pågående aktiviteter  

 
- Trafikmätning : Överenskommet men mätinstrumenten har ännu 
ej kommit ut. 
- Långrevsvägen 8: Vi lägger lite grus efter dagvattenbrunnen och 
vid upppfarten. Långsiktigt bör vi med kommunens hjälp gräva en 
förlängd kanal till befintlig dagvattenbrunn på Kobbvägen. Arne 
undersöker om möjligheten att få ett bidrag för arbetet innan vi 
bemödar oss att göra en ansökan. Arne skyfflar ut grusen. 
- Asfaltsvägar – bidragsansökan  Med utgångspunkt i 
trafikmätningar gör vi en ansökan om förbättring av Maj-
gårdsvägen. Vi kan ev räkna in 35 % av denna kostnad. Vi inväntar 
en prioriteringslista på väginsatser från PEAB. Prioriteringslistan 
kommer in i februari.  
- Grävtillstånd  Vi skriver ihop en policy som vi skickar ut till 
byggbolagen. Arne och Fredrik sätter ihop ett dokument som även 
innefattar framtida underhåll. Framförallt BMK och Bjärekraft 
behöver upplysas.  



- Grönområden – Vägrenarna är klippta och nedre delen av 
skjutbanan är det höga gräset slaget. Vi avbeställde ny sand till 
sandlådan före vintern. Till våren 2009 lägger vi en ny beställning. 
Vi måste göra en plan om lekplatsen till våren 2009. Nästa gång vi 
ska slå vägrenarna blir efter midsommar nästa år. 2010 är det tänkt 
att vi ska gallra större träd i skjutbanan. Planen för växtlighet håller  
fram till 2010 och vi bör då uppdatera den tillsammans med Johnny 
Viking.  

- Sikttrianglar / framkomlighet träd/ häckar : Det är rensat vid  
Ryssjevägen. Hans Olov och Arne gör en prioriteringslista av 
trafikfarliga platser. Vi gör en teknisk beskärning av träd och 
buskar inom vårt ansvarsområde i februari/mars. 

 
8. Övriga frågor: 

Clifton:  Nytt avtal har inkommit för påskrift och vi fortsätter att 
hålla samma prioriteringsregler som kommunen vid 
halkbekämpning. 
Nytt datum ta in väghindren: Samling söndag 30:e november kl 
10 hos Gunnar 

            
 

9. Nästa styrelsemöten. Hos Hans Olov 20:e januari, kl 19-21.  
 

10. Sammanträdet avslutas av Fredrik. 
 
 
 
 
____________________                     _____________________ 
Sekr John Horvat   Justerare HansOlov Pettersson 

 


